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Årsmøte Kolnes IL13.februar2023 

Saksliste 

Sak 1 
Opptelling og godkjenning av stemmeberettigede. 

Sak 2 
Godkjenning av innkalling, sakliste og forretningsorden 

Sak 3 
Valg av dirigent, referent, samt to medlemmer til å underskrive protokollen 

Dirigent: 
Referent: 
To medlemmer til å underskrive protokollen: 

1. 
2. 

Sak 4 Årsberetninger 2022 
• Hovedstyret 
• Daglig leder og marked 
• Fotballgruppa 
• Innebandy 
• Håndball 
• Idrettsskolen 
• Hus og bane 

Innstilling: Årsberetninger godkjennes. 

Vedtak: 

Sak 5 Godkjenning av regnskap 2022 og budsjett 2023 

- Regnskap 2022 
- Budsjett 2023 

Innstilling: Regnskap for 2022 og budsjett for 2023 godkjennes. 

Vedtak: 
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Sak 6 Innkomne forslag og saker 

Sak 6.1 fra hovedstyret i Kolnes IL, innspill om å videreføre prosjektstilling. 

Innstilling: Sak godkjennes og årsmøtet gir hovedstyret fullmakt til ansettelse. 

Vedtak: 

Sak 7 Fastsetting av medlemskontingent for 2024 

Hovedstyrets innstilling: 
2018 2019 2020 2021 2022 2023 Forslag 2024 

Idrettsskolen (3-5 år) 500 600 600 600 600 600 600 
Barn 6-12 år 1000 1100 1100 1100 1100 1100 1100 
Ungdom 13-19 år 1200 1300 1300 1300 1300 1300 1300 
Innebandy herrelag 1300 1400 1400 1400 1400 1400 1400 
Fotball herrelag 1750 1850 1850 1850 1850 1850 1850 
Fotball damelag (serie) 1200 1300 1300 1300 1300 1300 1300 
Oldboys (serie) 1200 1300 1300 1300 1300 1300 1300 
Tilrettelagt håndball 1000 1000 1000 1000 1000 1000 1000 
Trimgrupper 750 750 800 800 800 800 800 
Trenere 300 300 300 300 300 300 300 
Støttemedlemskap 300 300 300 300 300 300 300 

*I 2017 ble kontingenten for Trener/lagleder endret til å gjelde all aktivitet de er med på 
innenfor Kolnes IL. 

Vedtak: 

Sak 8 Oppdatering av sportsplan 

- Sportsplan 

Innstilling: Revidert sportsplan godkjennes 

Vedtak: 

Sak 9 Oppdatering av organisasjonsplan 

- Organisasjonsplan 

Innstilling: Revidert organisasjonsplan godkjennes 

Vedtak: 
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Sak 10 Oppdatering av prioriteringsliste anlegg 

- Prioriteringsliste anlegg 

Innstilling: Revidert prioriteringsliste godkjennes 

Vedtak: 

Sak 11 Valg av hovedstyret 

I 2021 har styret bestått av: 

Styremedlem Funksjon 
Sveinung Øie Leder På valg (1 år) 
Kaja Runge Langhelle Nestleder / leder innebandy På valg (2 år) 

Leder økonomi På valg (2 år) 
Cathrine Kvamsø Olsen Leder hus og bane På valg (2 år) 
Helge Nuntun Leder idrettsskolen På valg (2 år) 
Tor Harald Berg Leder fotball Ikke på valg (2024) 
Tore Lindvik Leder Håndball Ikke på valg (2024) 
Hanna Sirnes Nebylien Styremedlem Ikke på valg (2024) 
Arnt Ole Bang Vara hovedstyret På valg (1 år) 

Valgkomiteens innstilling til nytt styre: 

Styremedlem Funksjon 
Sveinung Øie Leder På valg (1 år) 

Nestleder På valg (2 år) 
Leder økonomi På valg (2 år) 

Cathrine Kvamsø Olsen Leder hus og bane Gjenvalg (2 år) 
Adelhei Smeland Leder innebandy På valg (2 år) 

Leder idrettsskolen På valg (2 år) 
Leder e-sport På valg (2 år) 

Tor Harald Berg Leder fotball Ikke på valg (2024) 
Tore Lindvik Leder Håndball Ikke på valg (2024) 
Hanna Sirnes Nebylien Styremedlem Ikke på valg (2024) 
Arnt Ole Bang Vara hovedstyret Gjenvalg (1 år) 

Vedtak: 
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Sak 12 Valg av valgkomite 
I 2022 har valgkomiteen bestått av: 

- Leder: Hans Erik Langfjord 
- Medlem: Håkon Steffensen 
- Vara: Ronny Hallquist 

Innstilling til ny valgkomite 
- Medlem: Kaja Langhelle 
- Medlem: Helge Nuntun 

Vedtak: 

Sak 13 Valg av kontrollkomite 
I 2022 har kontrollkomiteen bestått av: 

- Leder: Kari Hunsbedt 
- Medlem: Adelhei Smeland 
- Medlem: Lene Elisabeth Nilsen 

Innstilling til ny kontrollkomite: 
- Leder: Kari Hunsbedt 
- Medlem: 
- Medlem: 

Vedtak: 
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Årsberetninger 2021 

Hovedstyret 

Hovedstyret har i 2021 bestått av: 
Styremedlem Funksjon 
Sveinung Øie Leder 
Kaja Runge Langhelle Nestleder / leder innebandy 

Leder økonomi 
Cathrine Kvamsø Olsen Leder hus og bane 
Tore Lindvik Leder håndball 
Tor Harald Berg Leder fotball 
Helge Nuntun Leder idrettsskolen 
Hanna Sirnes Nebylien Styremedlem 
Arnt Ole Bang Varamedlem 

Endelig et bortimot koronafritt år uten særlig med offentlig spesialtiltak. Det har i 2022 vært 
god aktivitet i hele klubben. Et veldig kjekt år er omme og et nytt idrettsår står for tur. 
Årshjulet vårt sier en del om det høye aktivitetsnivået vi har her på Kolnes med Minirunde, 
Kolnestrimmen, Norheim lakkeringscup, Alle gutter på banen, Alle Jenter på banen, 
Tinefotballskole, Ferieklubben, Aktivitetsdag, Gatecup, nissemarsj med mere. Alle disse 
aktivitetene er gjennomført med stødig hånd fra vår glimrende daglig leder, Bjørn Magne, 
eller bare BM som vi sier på Kolnes nå. 

Vi vil også trekke frem et nytt vellykket arrangement som har blitt gjennomført stort sett hele 
høsten 2022, nemlig fredagsøkten. Et åpent felles arrangement på tvers av flere klassetrinn. 
Veldig gøy. 

Vi må også nevne nysigneringen vi i klubben har fått i Andre Olsen, som ble engasjert som 
trenerveileder i 2022. Et tiltak for å støtte opp om trener rollene i klubben. 

Vi hadde heller aldri klart å drifte de ulike avdelingene i klubben som fotball, innebandy, 
trimgrupper, esport og tilrettelagt håndball uten den fantastiske innsatsen som hver enkelt 
engasjert med hjerte for Kolnes legger ned. 

Sammen skal vi jobbe for at vi kontinuerlig endrer oss og ser frem over. Vi skal bygge Kolnes 
idrettslag videre som en organisasjon som jobber for å fremme aktivitet. Målet vårt er å tilby 
aktiviteter og trening for mennesker i alle aldre og ferdigheter, og å bidra til å skape en positiv 
og inkluderende kultur på Kolnes. Vi skal sammen jobbe for at vi hver dag kan bli litt bedre i 
å nå vårt store mål om «Idrettsglede for alle». 

Takk for innsatsen alle sammen. 
Mvh, 
Hovedstyret 
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Daglig leder og marked 

Antall aktive medlemmer i Kolnes IL 2019: 378 
Antall aktive medlemmer i Kolnes IL 2019 som har betalt kontingent: 350 
Antall aktive medlemmer i Kolnes IL 2020: 420 
Antall aktive medlemmer i Kolnes IL 2020 som har betalt kontingent: 366 
Antall aktive medlemmer i Kolnes IL 2021: 437 
Antall aktive medlemmer i Kolnes IL 2021 som har betalt kontingent: 363 
Antall aktive medlemmer i Kolnes IL 2022: 454 
Antall aktive medlemmer i Kolnes IL 2022 som har betalt kontingent: 409 

Aktivitet 
Nok et år hvor pandemi har preget aktiviteten, men medlemstallene stiger igjen! Nå har vi 
opplevd en stigning av medlemstall hvert år flere år på rad. Til tross for andre økonomiske 
utfordringer i samfunnet har tallet på antall aktive som betalte kontingent også steget. 

2022 var endelig et år hvor vi kunne tilby alt av aktivitet som vi ønsket. Etter to år med 
pandemi har det vært veldig kjekt å se mye aktivitet på lagstreninger, kamper og på 
arrangementene våre. 

Drift 
Stor aktivitet betyr påfølgende kostnader. Flere år på rad med overskudd, men i 2022 endte vi 
med et underskudd på kr 75 000. I år har vi hatt større kostnader i forbindelse med blant annet 
utstyr. I starten av året kjøpte vi inn nye drakter som skal brukes de neste tre årene og vi har 
også byttet ut alle 3er-ballene som nå er erstattet med lette 4er-baller. 

Vi har også en større inntektsøkning av medlemskontingent, som i 2022 førte til 355 000 kr 
inn i mot 296 000 i 2021. Vi legger likevel til rette for at alle kan delta og har ordninger med 
kommunen og Sparebankstiftelsen SR-bank om støtte til kontingenten. 

I 2021 hadde vi en kostnad på ca 80 000 kr i strøm på anlegget, mens i 2022 har denne doblet 
seg til hele 160 000 kr. Noe av dette har vi fått kompensert fra staten gjennom tilskudd. 
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I 2022 ansatte vi også en trenerveileder i en 20%-stilling i klubben. Han har kommet inn som 
et friskt pust og bidratt godt på mange av lagene våre. 

Arrangement 
Årets første arrangement i 2022 var Kolnestrimmen. Dårlig vær ga oss kun 106 deltakere, 
over halvparten så få som i 2019. Samme helgen arrangerte vi «Alle gutter på banen» for 
første gang. 46 gutter i alderen 6-12 år deltok på arrangementet i strålende sol. 

Norheim Lakkering cup ble gjennomført 23.-24.april, med litt få lag, men mange besøkende! 
Det var så mange tilskuere per lag, at kiosken gikk tom for flere av varene gjennom dagen. 

26.mai var det et av våre mest populære arrangement, «Alle jenter på banen». 
Kristihimmelfartsdag er blitt fast dag for arrangementet. I år hadde vi over 100 påmeldte 
jenter i alderen 6-12 år og hele 33 instruktører fra ungdomsavdelingen. Nesten 150 jenter på 
banen! 

Midt i juni gjennomførte vi vårt faste arrangement «TINE Fotballskole». I 2022 var det 92 
deltakere som deltok gjennom helgen med fotballøkter og turnering. Hele 40 forskjellige 
instruktører var innom og bidro på dugnad. 

Like etter fotballskolen arrangerte vi Ferieklubb for andre gang, og for en suksess! Godt 
støttet av Karmøy kommune og Gjensidigestiftelsen kunne vi tilby 8 gratis dager med 
aktiviteter for over 150 deltakere! Disse var kyndig ledet av 25 forskjellige instruktører som 
hadde sommerjobb hos oss. 

Etter sommerferien var det Aktivitetsdagen som var første arrangement ut. Som alltid en 
aktivitetsdag for hele familien, med mange kjekke aktiviteter. 

Noen helger etterpå var årets siste arrangement, Haugesund Avis Gatecup. Med 23 påmeldte 
lag i strålende sol var det en fantastisk avslutning på et flott arrangementsår i idrettslaget. 
Endelig ett år hvor vi fikk gjennomført alle arrangementene våre! 
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Sponsorer 
Sponsormarkedet er fortsatt preget av de siste års utfordringer. Vi har lenge hatt et mål om å 
nå 500 000 kr i inntekter her, men 2022 var ikke året for det. Ingen avtaler ble derimot 
kansellert på bakgrunn av avlyste arrangementer, som de to siste årene, men vi har heller ikke 
fått inn mange nye aktører. 

I 2023 skal vi revitalisere sponsorjobben vår og skal bruke det store nettverket vi har i 
idrettslaget til å signere nye samarbeidspartnere. 

Sponsorinntekter 2017: 256 000 
Sponsorinntekter 2018: 300 000 
Sponsorinntekter 2019: 422 500 
Sponsorinntekter 2020: 403 000 (461 500) 
Mål for 2021: 500 000 
Sponsorinntekter 2021: 350 000 (401 000) 
Mål for 2022: 500 000 
Sponsorinntekter 2022: 439 000 
Mål for 2023: 500 000 

Daglig leder 
Bjørn Magne Ådnesen 
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Fotball 

Styret besto av følgende personer: 
Leder Tor Harald Berg 
Medlem Elin Salvesen 
Medlem Tine Mikkelsen 
Medlem Morten Salvesen 
Medlem Turid Norheim 
Medlem Bente Baugstø 

Aktivitet 2022 
Rett over nyåret ble det åpnet opp for 
full aktivitet igjen. Dette til stor glede 
for alle på Kolnes IL. Vi så da at barn 
og ungdom va sulten på trening og 
sesongstart. Det ble full rulle med 
seriestart, cuper, Norheim lakkering 
cup, Gatecup, Tine fotballskole, Alle 
jenter på banen etc. 

Barnefotball 
Veldig bra aktivitet med mange barn på hver trening i de forskjellige alderstrinnene. 

Ungdom/senior 
På jente siden er det bra oppslutning, med alder helt opp til 17år. Kolnes IL er sterke på 
jentesiden, noe som er veldig kjekt å se. Vi har ingen ungdomslag på guttesiden. A-laget 
gjorde det meget bra i fjor og havnet på en 3 plass. De skal nå gå fra 7 div og opp til 6 div. 
Her er det bare til og komme på kamper å heie på A-laget. Bjørn Magne og Morten Salvesen 
hadde seg også noen minutter på banen under siste kamp, da skadene og kondisjonen stod for 
tur. 

Klubbdommere 
Her kjører Morten Salvesen på for fullt med opplæring av nye klubbdommere og oppfølging 
av «gamle» klubbdommere. 

Økonomi 
Har brukt mye penger på nytt utstyr (se budsjett) Dette har spillerne hatt godt nytte av. God 
og stabil økonomi. 

Muligheter og utfordringer for 2023 
Tine Mikkelsen er kommet inn som nytt medlem. Vi har startet et bedre samarbeid på tvers av 
aldersgruppene for å kunne holde spillere på Kolnes lengre og at spillerne blir bedre kjent 
med hverandre. Dette har fungert meget bra med gode tilbakemeldinger fra spillerne. 
Fremdeles utfordringer på guttesiden, etter fylte 12 år. Her skulle vi ønske at vi hadde fått oss 
et ungdomslag bestående av flere års trinn. 13-15 år. 
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Innebandy 

Lagledere: 
3.–4. klasse: Ole Lien (vår) og Stefanie Dagsland (høst) 
5.-7. klasse: Sverre Kvamme 
8.-10. klasse: Gunn Waage Lien 

Aktivitet 
Kolnes IL Innebandy ønsker å tilby innebandy for alle fra 1.kl og oppover. Barn fra 5 år t.o.m. 
2. kl. får innebandy som tilbud gjennom idrettskolen. Innebandygruppa 3.-10. klasse skal ha 
trening en dag i uken på grendahuset fra høstferien og frem til påskeferien. 

3. og 4.klasse: Ole Lien var trener for 3.-4.klasse frem til sommerferien og i høst tok Stefanie 
Dagsland over som trener. Gjennomsnittlig 10 barn på trening hver gang. 

5.-7. klasse: Sverre Kvamme overtok som trener ved oppstart etter høstferien. Det har vært 
rundt 10 gutter på trening hver torsdag. 

8.-10.klasse: Gunn Lien har vært hovedtrener. Nytt tilbud som trener på fredager kl 17:30- 
19:00. Rundt 10 stk på trening og deltatt på en minirunde i høst. 
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Håndball 

Trenere: 
Tore Lindvik 
Geir Øystein Pedersen 
Kristine Lindvik 

Endelig et normalt år etter pandemien! Vi var tilbake med normalt seriespill og treninger fra 
nyttår. I år har vi vært ca 20 spillere i gruppa. 

Seks helger med seriekamper, derav fem til Stavangerregionen og en til Åkra. Vi fikk ikke 
arrangement i år pga at Åkra IL også har et tilrettelagt håndballag og de fikk arrangementet i 
Nord Rogaland i 2022. 

Vi deltok på Pinsecupen på Stord med 3 andre lag. Vant finalen mot Vindafjord. 

Landsturneringen var i år i Kristiansand. Deltok med 2 lag som begge gjorde en god innsats. 
Egen buss fra Haugesund og god stemning hele helga. 

En av våre spillere ble tatt ut til å representere Norge i Spesial Olympics Pre Games i Berlin i 
sommer. Var der i en uke og Lena Brevik kom hjem med med sølvmedalje etter å ha 
representert oss på en fin måte. 

Har byttet treningshall i år. Trener nå i Nordhallen onsdager fra 17.00-19.00. Grunnen er at vi 
får lenger treningsesong og at vi prøver å starte opp et lag for yngre spillere. 7-15 år. De vil ha 
treningstid fra 17.00-18.00 og de eldste har samme treningstid som før, 18:00-19:00. 
Har vært fem stk innom til nå på det nyoppstartede laget, og vi ser at de som er der trekker 
med seg andre i samme i målgruppa, så håper at det kan bli nok til et lag til å spille kamper. 
Men ser at de trives i hallen og har et tilbud selv om de ikke får spille kamper enda. 

Laget en gruppe av spillere som fikk i ansvar å arrangere Julebord for gruppa. De gjorde en 
flott jobb og vi hadde en fin kveld med 27 deltakere. 

Trenger flere i gruppa rundt laget så ta kontakt dersom noen vil være med denne 
herlige gjengen av spilllere! 

Mvh Geir Ø, Kristine og Tore. 
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Idrettsskolen 

Idrettsskolen har hatt følgende trenere: 
Leder: Helge Nuntun 
Line Fossberg Taranger 
Kiran Mylam 
Elin Halseid 
Ingrid Lodden Eide 
Ole Henrik Moe 
Lars Ove Kleivenes 
Anne Britt Færaas 
Heidi Østensjø 
Maren Kristine Kolbeinsen 
Kristin Nuntun 
Silvia Stange 

Organisering 
I 2022 har vi hatt 3 delt aldersgrupper hvor 2020 og 2019 barna har vært i lag, 2018 og 2017 
barna i lag og 2016 og 2015 barna i lag. Dette for å kunne tilpasse aktiviteter etter 
utviklingsnivå. Alle 3 grupper har hatt ukentlige treninger. På de 4 yngste alderstrinnene har 
det vært jevnt over bra oppmøte og bra med trenere. Noe mer variasjon på den eldste gruppen, 
hvor de gjerne er opptatt med andre aktiviteter også, som for eksempel fotball. Det har også 
medført noe utfordring med å skaffe trenere til trenerteamet. På våren var det 1 trener. Etter 
sommeren startet vi med 3 trenere på dette kullet. Pga fraflytting og andre interesser måtte 
frivillige trø til for å få gjennomført treninger. 

Økonomi 
Det er jevnt antall medlemmer og en grei rekrutering. Noe inntekt på kiosksalg, men er i 
utgangspunktet budsjettert med 0kr. Det ble gjort noen investeringer i utstyr. Kanonballer, 
hoppetau, basketballkorger, vester. 

Arrangementer 
Vi gjennomførte 3 arrangementer. Sommeravslutning, Aktivitetsdag og Nissemarsj. Alle 3 
arrangementene var det bra oppmøte på. 

Leder idrettsskolen Helge Nuntun 
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Hus og bane 
Medlemmer: 
Leder: Cathrine Kvamsø Olsen 
Medlem: Endre Bø Blindheim 
Medlem: Gisle Andersen 
Medlem: Roald Kvammen 

Gjøremål i 2022: 

- Merking av baner ved behov 
- Faste dugnader gjennomført. 
- Fortløpende montering og 

vedlikehold av bygget og anlegget. 
- Fortløpende småreparasjoner 
- Montering og vedlikehold av 

reklameskilt. 

Det meldes om behov for flere medlemmer. 

Cathrine Kvamsø Olsen 
Leder Hus og bane 


